

Referat fra bestyrelsesmødet d. 11/5 2023

1) Mødedeltagere: Lea, Lisbeth, Marlene og Michelle

2) Afbud fra: Suzanne

Referent: Michelle

3) Godkendelse af dagsorden

- *Godkendt af bestyrelsen*

4) Punkt ang. vand på rideskolefolde fra Lisbeth:

Der mangler ofte vand på rideskolefoldene. Lisbeth foreslår at kontakte personalet for at finde en god løsning, så det tilstræbes, at hestene altid har adgang til vand, når de er ude.

5) Punkt ang. læskur på de store rideskoledrenge fold fra Lisbeth:

Beklædningen på læskuret er faldet af. Det er ikke første gang det sker. Der snakkes om, hvorvidt det er personalet eller handy-udvalget, der skal stå for dette. Lisbeth foreslår at tage en snak med Dan for at finde en løsning i forhold til hvem, der skal sørge for dette, og hvorvidt pladerne helt skal fjernes.

6) Punkt ang. Undervisere udefra fra Lisbeth:

Skal der gøres noget for at promovere underviserne udefra.

Pt. kommer Christoffer Dalby Haugaard og underviser, hvilket der god tilslutning til. Christoffer er velkommen til at samle ryttere udefra og benytte HIRK's faciliteter mod rytterne betaler pr. gang, de anvender ridehuset.

Det er gået lidt ned i forhold til antal deltagere, der springer om fredagen hos Maria Stentebjerg. Maria er god til at promovere sig selv, hvorfor der ikke umiddelbart er behov for yderligere.

7) Nyt fra udvalg

a. Økonomiudvalg: *Intet nyt*

- b. Sponsorudvalg: *Det vil være dejligt at finde nogle flere, der vil hjælpe med at finde sponsorer til vores stævner. Der kan opfordres til dette på opstalders Facebooksiden.*
 - c. Stævneudvalg: *Mia er ikke til stede ved C-stævnet sidst i august. Der er fundet en udefra, der vil være med til at stå for stævnet i Mia's fravær. Der skal foruden distriktsmesterskab også afholdes Para-cup ved dette stævne.*
 - d. Opstaldersudvalg: *Der kommer en mulig opstalders og kigger i morgen. Lea viser rundt.*
 - e. Hjælperudvalg: *Der mangler hjælpere efter sommer, da der er tre opsigelser. Michelle har modtaget henvendelse fra rideskolefar, der er sendt videre til Suzanne.*
 - f. Nyt fra driften: *Lukkede punkter*
 - g. Rideskolen: *Intet nyt.*
- 8) Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3: *Intet nyt.*
- 9) Evt.
- Arbejdsdag: Da det virker til, at der kun bliver lille tilslutning til arbejdsdagen d. 18. maj, vedtages det, at denne rykkes til d. 11/6 kl. 12.00, hvilket Marlene melder ud til medlemmerne.*
- Lisbeth: Barrieren i det gamle ridehus er meget ødelagt formentlig pga. banekørsel, hvor banepaneren er stødt på den.*
- Kan barrieren evt. slibes og efterfølgende males på arbejdsdagen? Lisbeth kontakter rideskolefar Klaus Juhl angående slibning af barriere, og hvorvidt dette kan lade sig gøre.*
- Barrieren i det gamle ridehus skal muligvis vente til næste arbejdsdag med at blive ordnet. Barrieren i det nye ridehus kan i stedet males.*